
Referat Fau 23.01.18 

Tilstede: 

Stig Eidså, Elisabeth Soma Håland, Kjetil Myklebust, Gunvald Falkum. 

 

Ikke tilstede:  

Yrjan Reime, Nina Karin Egge Bekkeheien. 

 

Informasjon fra skolen: 

Ny skole – Klepp/Time – oppstart 2020 – Varheia ungdomsskole. 

Tu og orre elever skal til Varheia.  

 

• Noen fra Fau frykter at dette års 8 klasse kan bli skadelidende når de må 

over til ny skole i 10 klasse. Klepp ungdomsskole utfordres av Fau til å 

komme opp med en spiselig løsning slik at den overgangen blir så god 

som overhode mulig. 

 

Elevundersøkelse: 

Klepp U er stort sett på linje med landsgjennomsnittet. 

 

Klepp U har søkt om å få fortsette som partnerskole for Universitetet i 

Stavanger, som vil si at lærer-studenter kommer og har praksis på skolen. 

 

Håndtering av skader på Ipad. 

Det jobbes med nye prosedyrer , Klepp U vil ta dette opp i kommunalt Fau. 

FAU støtter skolen i at det må settes foreldreandel på skader på læringsbrett. 

Hvorfor ikke forsikring når det er flere tusen Ipad i kommunen? 

 

Økonomi Fau: 

Fau har fortsatt for mye penger.  

Her må elevene få bruke mer, og inntektene til Fau må ned. 

 

Arrangements komite 10 klasse fest: 

Fau ansvarlig for å sette i gang klasse kontaktene på tiende trinn. 

Yrjan blir utfordret til å ta ansvar for dette.  

 

 

 

 

 


